



Prof. Ir Spencer Li 李榮貴教授工程師

Director and General Manager, BlueOcean Pay
BlueOcean Pay董事及總經理

Category: Non-listed Companies - Executive Directors
類別：非上市公司 — 執行董事



BlueOcean Pay

Prof. Ir Spencer Li
Director and General Manager, BlueOcean Pay
BlueOcean Pay董事及總經理李榮貴教授工程師

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

With expertise in financial and telecommunications sectors for years, Prof. Ir Spencer Li exhibits a deep knowledge in the industries. He is credited for his passion and willingness to share experience and knowledge in a new industry. Prof. Ir Li contributes significantly to business professionalism and ethics with a strong mindset in corporate governance. He underlines nurturing young talents as a major element of the company' success. Demonstrating best corporate governance practices in his roles, Prof. Ir Li deserves the Award.

李榮貴教授工程師擁有豐富金融和電訊專業經驗，對業界情況瞭如指掌。值得一提，他對新產業抱有熱情態度、積極精神以分享經驗和智識。李教授工程師著重企業管治，於專業業務和道德方面貢獻良多。他重視培育後進，視年輕人材為公司成功的主要元素。李教授工程師在企業管治方面遵循最佳實務，對此獎項實至名歸。

DIRECTORS OF THE YEAR AWARDS 傑出董事獎 2019



Working closely with Tencent on FusionBank development
與騰訊探討FusionBank合作事宜



Speaker in FinTech Symposium: Disruptive Innovation in Financial Services
金融科技論壇 - 講者



Kick-off Ceremony of Establishment of BlueOcean Ad in Macau
藍海分公司在澳門成立典禮及記招

Message from Awardee 得獎者的話

It is my greatest honour to receive the “Director Of The Year Awards 2019” from the HKIoD, recognising our team’s efforts to strive for excellence and innovation. Our Generation Z team has contributed a lot of our innovative ideas on our business, operation and with our motto “Never Give Up”.

The vision of ‘BlueOcean Pay’ is to be one of the top players to adopt ‘disruptive’ approach to empower and support stakeholders in order to thrive for the competitive advantages for their sustainable business globally.

This Award signifies the milestone achieved and recognizes FinTech with disruptive technologies in changing the traditional financial services. We continue to work closely with our partners to reshape the banking and payment industry.

We express our sincerest gratitude to the Awards Committee for motivating us to aim higher and stay at the forefront of good corporate governance. We thank our customers, our shareholders and partners for their continuing confidence in us.

本人非常榮幸能夠獲得2019年度傑出董事獎，肯定我們的團隊在追求卓越和創新所付出的不懈努力。藍海支付願景是採用顛覆性創新，以解決現有銀行和支付行業問題，增加全球競爭優勢。

我們藉此感謝評審委員會，通過此獎項激勵我們追求及堅持最佳企業管治水平。我們亦在此向我們的客戶、股東及各合作方對我們堅定不移的信任衷心致謝。